
Verslag van de bestuursvergadering 73 van de VGG op 8 november 2022 op kantoor bij De 
Goudse. 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Opening 

Harry opent de vergadering met een speciaal welkom aan Guus van Alphen. Guus is een deel van de 
vergadering aanwezig om een aantal aspecten te bespreken rond de site van de VGG. 

Archivering/verwijderen gegevens op de site 

Guus heeft een voorstel gedaan om een aantal artikelen op de site, die geplaatst zijn voor 2019, te 
verwijderen. De inhoud is niet meer actueel of relevant. Het bestuur gaat hiermee akkoord. Er is een 
voorstel om ook de nieuwsberichten op dezelfde wijze onder de loep te nemen. Guus zal een 
overzicht maken. Het bestuur zal er binnen een maand na ontvangst daarvan op reageren. De tekst 
van de aangepaste statuten wordt op de site vermeld. Er komt ook een voorstel om het huishoudelijk 
reglement aan te passen. Alvorens dit gepubliceerd kan worden, zal dit voorstel eerst  in de komende 
ledenvergadering door de leden moeten worden goedgekeurd. Guus geeft aan dat het plaatsen van 
artikelen door hem wordt voorbereid en de medewerkers bij De Goudse dit op de site plaatsen. Hij zal 
een handleiding maken voor het geval zijn back-up de voorbereiding moet verzorgen. Met dank voor 
zijn aanwezigheid verlaat Guus de vergadering. 

Verslag van de bestuursvergadering 72 (16 augustus 2022) 

Akkoord. 

Het afscheid van Rien Molleman heeft inmiddels in Breda plaatsgevonden. Harry heeft Rien 
toegesproken en hem onder aanbieding van een presentje, bedankt voor zijn inzet en toewijding. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda voor deze vergadering was een lijst van binnengekomen mededelingen gevoegd over 
de periode 7-8-2022 tot en met 26-10-2022. Op deze lijst staat de aanmelding van een nieuw lid. 
Harry ziet in dit lid een mogelijke kandidaat voor een plek in de commissie P&F. Het bestuur gaat 
akkoord dat betrokkene gepolst wordt voor een eventuele toetreding. 

Glossy, de stand van zaken 

Harry geeft aan dat de redactie voortvarend te werk gaat en geeft een overzicht van de te verwachten 
inhoud. Sommige artikelen zijn in concept klaar, interviews worden gehouden. Als fotograaf is Sandra 
Zeilstra toegevoegd. Er wordt nog gezocht naar een pakkende titel voor het eenmalige tijdschrift. 

Zaken met De Goudse 

We zijn nog in afwachting van antwoord van De Goudse op onze vraag over het organiseren van een 
extra activiteit in 2024 wanneer wij als VGG 20 jaar bestaan. Met De Goudse blijven wij van mening 
verschillen over onze rechten gehoord te worden over pensioenzaken en kwesties rond indexering. 
Het laatste overleg tussen beide besturen is alweer van enige jaren geleden. Daarnaast hebben er 
wijzigingen plaatsgevonden in de samenstelling van ons bestuur. We willen graag Jan Jaap en Wout 
introduceren. Han zal contact opnemen met het secretariaat voor een overleg tussen beide besturen.  
Over onze vraag aan De Goudse over een bezoek van onze leden aan een wedstrijd van Sparta 
hebben wij nog geen antwoord ontvangen.  

Evaluatie uitje 2022, organisatie uitje 2023 

Wout heeft een korte evaluatie op papier gezet. Tijdens de vergadering benoemt hij nog een aantal 
aandachtspunten. Mede gezien het aantal nieuwe leden houden we rekening met wat meer 
deelnemers. Met Zwaluw Reizen zullen we nog wat meer zaken vastleggen, bijvoorbeeld afspraken 
over de besteding van de consumptiebonnen bij de restaurants. Deelnemers die met eigen vervoer 
naar de opstapplaats komen, zullen alleen in Reeuwijk kunnen opstappen. We nemen iets meer tijd 
tussen het laatste moment dat een deelnemer zich kan melden en de datum van het reisje. Het was 
een heel leuke reis met voor elk wat wils: het chocolade-atelier, de glasblazer en het boottochtje. De 
lunch en het diner waren prima verzorgd. 



Wout geeft een overzicht waar naar zijn mening een reisje aan moet voldoen wil het slagen, mede 
gezien de verschillen in mobiliteit van de deelnemers. Dit indachtig wordt aan Zwaluw gevraagd een 
voorstel te doen voor het reisje van 2023, het liefst weer de eerste donderdag in september. 

Aanpassing huishoudelijk regelement 

Jan Jaap heeft een voorstel rondgestuurd inzake aanpassing van het huishoudelijk reglement. 
Aanpassing is mede noodzakelijk omdat ook de statuten gewijzigd zijn. Voorgesteld wordt ook het 
web-team en de Commissie Pensioenen en Financiële Zaken als vaste commissies te benoemen.  

Vergaderdata 2023 

Han heeft een lijstje rondgestuurd. Ieder is met de voorgestelde data akkoord. Er wordt nu eerst met 
De Goudse overlegd of de diverse zalen vrij zijn. Het schema beoogt de jaarvergadering op 2 mei te 
houden. Mogelijk in combinatie met een lezing voor de leden. In dat geval zullen de gebruikelijke 
aanvangstijden van de diverse vergaderingen een half uur vervroegd worden. 

Voorstel lezing  

Ons lid de heer Belder heeft voorgesteld om de heer Van Hamond van de KBO Brabant een lezing 
inzake de WLZ te laten houden. We zijn hiermee akkoord. Harry/Han zullen dit verder uitwerken. 

Nieuw pensioenstelsel 

Op dit moment volgen wij alle artikelen en discussies over dit onderwerp. Het punt blijft voorlopig op 
de agenda.  

Zaken van de penningmeester 

De maandelijkse kosten van de ING zijn in verband met extra controles behoorlijk verhoogd. De 
penningmeester is van mening dat de verhoging niet tijdig is aangekondigd. 

Jan Jaap heeft een begroting voor 2023 opgesteld.  

De vrijwillige bijdragen zijn al een tijdje door het bestuur stopgezet. Soms betaalt een lid nog een 
kleine bijdrage. Er wordt het besluit genomen deze bijdrage niet terug te storten. 

Jubileumjaar 2024 

Wordt een vast agendapunt. Met De Goudse wordt overlegd over de mogelijkheden. 

Rondvraag/diversen 

Na de bestuursvergadering ondertekenen we in de loop van de middag de akte in verband met de 
aanpassing van de statuten op het kantoor van de notaris Westerhuis. 

Harry blijft in contact met Zwitserleven inzake info waar wij menen recht op te hebben. 


